
Bijlage: inspreeknotitie. 

 

Inspreken 27-2-24,  

20.00 uur, gemeentehuis, Overveen. 
 

Klimaatcrisis, energiecrisis: twee woorden, grote gevolgen, want men moet van het gas af en de 

energiebron moet meer electrisch, en later wellicht waterstof zijn. 

De gemeente Bloemendaal is hiermee ook druk bezig. 

Kabeltrekkers zoals KPN en Delta Fiber willen na overleg met de gemeente kabels trekken in 

gemeentegrond en huisjes op die gemeentegrond bouwen.  

Netbeheerders zoals Liander moeten heel veel uitbreiden en kopen gemeentegrond, om daar dan 

transformatorhuisjes op te bouwen. De gemeente moet daarin bewilligen en die grond 

privaatrechterlijk overdragen. 

 

Maar beste raadsleden, wat of wie ontbreekt in dit verhaal: DE BURGER.  

Die burger ziet helaas vlak voor zijn huis, midden in zijn uitzicht, plots een gebouw verschijnen van 

zo'n twee meter hoog en drie meter lang. Uitzicht? NUL! Woongenot: OMLAAG. Waarde van zijn 

huis: OMLAAG.  

 

Begrijp mij goed; al die kabelaars en netbeheerders zijn noodzakelijk! En die gebouwtjes en 

gebouwen dus ook.  

Maar......kan dat niet wat meer 'BURGERVRIENDELIJK'? 

U, als gemeente, dient voor ONS belang te staan. En voordat die grond open gaat of huisjes, huizen, 

stationnetjes en dergelijke worden gebouwd, zou het wenselijk zijn om de BURGER daar tijdig bij te 

betrekken. Dat is voor u als gemeente UW PLICHT!  

Daarom stel ik nu het volgende voor. 

De gemeente maakt een structuurvisie met als horizon 2040, waarin ze aangeeft hoeveel bedrijven, 

en wat voor soort bedrijven, grond van de gemeente nodig hebben om hun werk te doen. Na 

overleg met die bedrijven wordt aangegeven waar globaal gesproken grond verkocht dient te 

worden of waar gegraven moet worden. En waar die huizen, huisjes e.d  gebouwd worden. Op deze 

wijze wordt een WILDGROEI aan huisjes voorkomen! Als dat ook is gebeurd wordt deze visie aan de 

raad voorgelegd en goedgekeurd.  

En dan komt het belangrijkste: DE BURGER. Deze burger wordt zeer vroegtijdig betrokken bij de 

exacte locaties van al die activiteiten. Hoe doe je dat? Bijvoorbeeld door in de vijf dorpshuizen in 

overleg met de bewoners te gaan met de vraag: wat kan waar en op welke wijze geplaatst worden? 

En wat waar JUIST NIET iets dient te gebeuren. Door als gemeente zo te handelen is het voor haar 

ook nog eens economisch voordelig: het bespaart een hoop bezwaarprocedures, met vele 

personeelskosten vandien. En je hebt hierdoor TEVREDEN burgers! 

 

Maar dan blijft de vraag: wat doen we tot die tijd met al die noodzakelijke nieuwe gebouwtjes en 

gebouwen? Welnu, ik zou zeggen: 'Beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald.' Met andere 

woorden: ga vanaf heden wanneer er een aanvraag is van bijvoorbeeld Liander direct met alle 

omwonenden, niet alleen met een paar huisnummers, aan de slag en zie het belang van de BURGERS 

als BELANGRIJKER, als ZWAARWEGENDER, dan het belang van de huisjesbouwer. Die huisjes staan er 

misschien wel 100 jaar. Dus laat de oplossingen die de burgers aandragen PREVALEREN boven het 

belang, de kosten en het groen, van anderen. Een laatste opmerking in dit kader. Ook het groen, dat 



al door de gemeente geplaatst is kan en moet zo nodig verplaatst, gekapt en vernieuwd geplant 

worden. De BURGER krijgt uiteindelijk een betere positie.  

 

Alleen OP DIE MANIER blijft de gemeente Bloemendaal de GROENSTE GEMEENTE van Nederland. 

Met tevreden Burgers!  

 

Ik dank u voor uw aandacht.  

 

 


